



For Immediate Release: 11/11/2024

PRESS RELEASE

MSS Reaffirms Commitment to Support Security and Stability in Haiti.

The primary mandate of the United Nations' sanctioned Multinational Security Support (MSS) mission to the Republic of Haiti is to assist in creating the security conditions conducive to the Government of Haiti's goal of holding free and fair elections.

As a part of this mission, the MSS, in collaboration with the HNP, continues to conduct joint operations and patrols aimed at disrupting gang activities and securing critical government infrastructure. These efforts are key in stabilizing the nation and ensuring the safety of its citizens.

The MSS is currently still in the deployment phase and is transitioning, with the arrival of additional security personnel from personnel contributing countries, to the decisive operations phase.

The collaboration between the MSS and HNP is crucial to bringing about the necessary stability for the progress and prosperity of Haiti. However, the MSS and the HNP will continue to do this with the support of the Haitian people. So we would like to extend our gratitude to the Haitian people for your continued support and cooperation as we work together to tackle the gang-related threats affecting the country.

The MSS therefore reaffirms its commitment to the people of Haiti and pledges that we will continue to steadfastly support the efforts of the HNP to restore law and order to the Republic.

We are committed to seeing Haiti regain its glory.

Godfrey Otunge, EBS, OGW (SAIG)
MSS Force Commander



@MSSMHaiti



mssmhaiti.com



info@mssmhaiti.com



Pour diffusion immédiate:
11/11/2024

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

La MSS réaffirme son engagement à soutenir la sécurité et la stabilité en Haïti

Le mandat principal de la mission Multinationale de Soutien à la Sécurité (MSS), sanctionnée par les Nations Unies, en République d'Haïti, est d'aider à créer les conditions de sécurité propices à l'objectif du gouvernement haïtien d'organiser des élections libres et équitables.

Dans le cadre de cette mission, la MSS, en collaboration avec la Police Nationale d'Haïti (PNH), continue de mener des opérations conjointes et des patrouilles visant à perturber les activités des gangs et à sécuriser les infrastructures gouvernementales essentielles. Ces efforts sont cruciaux pour stabiliser la nation et assurer la sécurité de ses citoyens.

La MSS est actuellement encore en phase de déploiement et est en transition, avec l'arrivée de personnel supplémentaire des pays contributeurs, vers la phase des opérations décisives.

La collaboration entre la MSS et la PNH est essentielle pour instaurer la stabilité nécessaire au progrès et à la prospérité d'Haïti. Cependant, la MSS et la PNH continueront d'accomplir cette mission avec le soutien du peuple haïtien. Nous tenons donc à exprimer notre gratitude au peuple haïtien pour leur soutien et leur coopération continus alors que nous travaillons ensemble pour faire face aux menaces liées aux gangs qui affectent le pays.

La MSS réaffirme ainsi son engagement envers le peuple haïtien et promet de continuer à soutenir les efforts de la PNH pour rétablir l'ordre et la loi en République d'Haïti.

Nous sommes déterminés à voir Haïti retrouver sa gloire.

Godfrey Otunge, EBS, OGW (SAIG)
Commandant de la force MSS



@MSSMHaiti



mssmhaiti.com



info@mssmhaiti.com



Pou Liberasyon Imedya: 11/11/2024

KOBILIKÈ LÈS

MSS Renouvle Angajman li pou Soutni Sekirite ak Estabilite an Ayiti

Misyon prensipal Misyon Multinasyon Sipò Sekirite (MSS), ki sanksyone pa Nasyonzini an Ayiti, se ede kreye kondisyon sekirite ki nesèsè pou gouvènman an ka fè eleksyon lib e onèt.

Nan kad misyon sa a, MSS, ansanm ak Polis Nasyon Ayiti (PNH), kontinye mennen operasyon ak patwouy ansanm pou deranje aktivite gang yo epi pwoteje enfrastrikti kritik gouvènman an. Efò sa yo enpòtan anpil pou estabilize peyi a epi asire sekirite sitwayen yo.

MSS la toujou nan faz deplwaman epi ap fè tranzisyon, ak arive plis pèsònèl sekirite ki soti nan peyi kontribitè yo, pou rantrè nan faz operasyon desizif yo.

Kolaborasyon ant MSS ak PNH enpòtan anpil pou pote estabilite ki nesèsè pou pwogrè ak pwosperite Ayiti. Sepandan, MSS ak PNH ap kontinye fè travay sa a ak sipò pèp Ayisyen an. Nou vle remèsye pèp Ayisyen an pou sipò ak koperasyon kontinyèl li pandan n'ap travay ansanm pou konbat menas gang k ap afekte peyi a.

Se poutèt sa, MSS renouvle angajman li anvè pèp Ayisyen an epi pwomèt ke li pral kontinye sipòte efò PNH pou retabli lòd ak sekirite nan Repiblik Ayiti.

Nou angaje pou nou wè Ayiti retounen nan tout bèlte li.

Godfrey Otunge, EBS, OGW (SAIG)
Kòmmandan fòs MSS la



@MSSMHaiti



mssmhaiti.com



info@mssmhaiti.com